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Schönherz és BME VIK Alumni Hírlevél 

Kedves Barátunk! 

 
A Schönherz és a BME VIK Alumni közös hírlevelét olvasod, amelyben szeretnénk aktuális 
információkkal szolgálni arról, hogy mi történik mostanság a Ház körül, illetve a Karon. 

 
Kollégiumi Hírek, Események 
 
Gólyatábor (GTB) a sajtóban – bizonyára Ti is olvastátok az idei bodajki táborról megjelent 
cikkeket, melyekkel kapcsolatban az Alumni Vezetősége is megszámlálhatatlan megkeresést, 
felajánlást, illetve javaslatot kapott. A magunk részéről az alábbiakat tartjuk fontosnak 
megosztani Veletek: 

- a megjelentek kapcsán KIZÁRÓLAG a BME jogosult hivatalos nyilatkozattételre, a Kar, a 
HK, a KB, vagy a SVIE / Lovagrend tagjai, vagy az Alumni Vezetősége NEM. 

- hasonlóképpen a szervezés sem teljesen saját jogon történik már évek óta, így például a 
házirend, vagy a beléptetés (őrző-védő szolgálat), illetve az egészségügyi szolgálat sem a 
rendező HK és Lovagrend hatásköre. 

- sajnálatosnak tartjuk, hogy ilyen módon ért véget egy 30 éves, de folyamatosan 
megújuló, a közösségépítést szolgáló hagyományunk, azonban a rendezőkkel és a KB-val 
folytatott Fekete Hollós sörözésen megbizonyosodtunk róla, ha a jövőben központi is lesz 
a GTB-k szervezése, a jelenlegi fiatalok továbbra is azon lesznek, hogy egy méltó, 
modern, s minden új szabályozásnak megfelelő és a gólyákat továbbra is maximálisan 
segítő tábori hagyományt hozzanak majd létre. 

- jó érzés volt megtapasztalni, hogy eme krízis nem csak az öregeket, de a fiatalokat is 
összekovácsolta, melyet az alábbi gondolatokkal kívánunk bemutatni számotokra is: 

-  
 
Lovagrend: „A seniorokat viszonylag megviselték a hírek kezdetekben, minden chaten ez a téma 
pörgött, de hamar javult a helyzet a gólyák pozitív visszajelzései után. A várurak kiküldték a 
statisztikát, hogy a gólyák hogyan értékelték a tábort és miket üzentek a senioroknak. Tovább 
segített a Gólyahét, ahol igen magas százalékban részt vettek a gólyák, nagyon élvezték a 
programot, semmi szó nem esett a cikkekről, maximum annyi, hogy a gólyák sem értették az 
egészet. Összességében tehát csak egy időszakos hullámvölgy volt ez, mostanra inkább mémelik 
az egészet, mintsem aggódnának rajta.” 
 
KB: „A közéletet rosszul érintették természetesen a kívülről a GTB felé érkező rágalmak. Ennek 
ellenére a közélet, egy ilyen nehéz szituációban nagyon összetartott és közösen átvészeltük a 
vihart, ami talán jobban egyberántotta közéletet. A Schönherz névben szerencsére nem esett 
csorba. A cikkek a gólyatáborra és a VIK-re irányulnak. Nagyon hálásak vagyunk a Hallgatói 
Képviseletünknek, akik a szituáció kezelésébe a legtöbb energiát tették és megóvták a közélőket 
a gólyatáboron túlnyúló rágalmazásokról.” 
 
HK: „Egyetem szinten a téma kapcsán folyamatosan (akár naponta többször) egyeztettünk Rektor 
Úrral és az EHK akkori elnökével az aktuálisan kijövő cikkekről és a BME szintű kommunikációról. 
A Képviseletet erőteljesen negatívan érintette és érinti a téma. A közélet felől jövő reakciókat, 
közhangulatot továbbítottuk a Kar felé. Ezenfelül a seniorokkal aktív kapcsolatban voltunk és 
próbáltuk támogatni egymást. A kezdeti támadások, médiafelhajtás elkezdett alábbhagyni, 
viszont még néha meg-megjelenik a sajtóban 1-1 cikk, de ezek nem a közéletünkre éleződnek ki. 
A problémával aktívan foglalkozunk jelenleg az EHK-val karöltve.” 
 
 
 



Sokan kérdeztétek, Ti mivel tudnátok esetleg segíteni: leginkább azzal, hogy megírjátok nekünk, 
mi az / mik azok a hagyományok, amiket a Gólyatáborban fontos értéknek tartotok és tovább 
örökítenétek az(oka)t – ezzel tudjátok ugyanis segíteni a fiatalokat, hogy a jövő generációhoz is 
eljussanak. Ha vannak ilyen gondolataitok, írjátok meg nekünk: alumni@sch.bme.hu – köszönjük! 
 
Vitorlás Kupa és Családi nap 09.28-án Balatonlellén - Sándor Lászlóra emlékezünk, akit tavaly 
áprilisban még köszöntöttük 80. születésnapján, majd októberben elbúcsúztattuk, azonban 
emlékét szívünkben őrizzük mindörökké. Tiszteletére a Schönherzes (fiatalokból és öregekből 
álló) közélet a kedves hobbiját ápolva meghív minden érdeklődőt az „I. Sándor László Vitorlás 
Kupa és Családi Nap”-ra, melyet Balatonlellén szervezünk meg szeptember utolsó szombatján.  
 
A szervezés a finisbe fordult, elkészült a honlap, ahol a végleges regisztráció, a nevezés és 
minden egyéb információ megtalálható; szálláslehetőséget is tudunk biztosítani.  

Mindenkit várunk a programokra a versenyzőkön kívül is: https://vitorlaskupa.sch.hu/ 

 
Kari Hírek, Események 
 
BME állásfoglalás a sajtóban megjelent gólyatábori hírekkel kapcsolatban 
https://www.bme.hu/hirek/240829/bme-golyatabor-megujitas-vizsgalati-cselekvesi-terv 
  
Charaf Hassan rektor megnyitotta a BME 243. tanévét 
https://www.bme.hu/hirek/240830/bme-tanevnyito-unnepseg 
  
Kiberbiztonság és blokklánctechnológiák témakörben térítésmentes képzéseket indít a VIK 
https://vik.bme.hu/hir/3333-kiberbiztonsag-es-blokklanctechnologiak 

 
Programajánló – save the dates 
 
Őszi diplomaosztó – 2024.09.27. péntek, BME K épület 
 
I.Sándor László Vitorlás Kupa és Családi Nap – 2024.09.28. szombat, Balatonlelle  
 
Emléktábla avató a Várban és a Fekete Hollóban – szervezés alatt (október-november) 
 
SCH62 Kollégiumi találkozó – 2024.11.23. szombat, Schönherz FNT.  
 

 

 

Baráti üdvözlettel és tisztelettel, 

Schönherz Alumni Vezetőség & BME VIK Dékáni Hivatal 

 

Írj Nekünk ! AlumniWeb | LinkedIn | Facebook Leiratkozás a hírlevélről 
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